
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  13 lipca 2024 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

Dotyczy: parku Kolejowego na Grzegórzkach 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w odpowiedzi na moją ostatnią interpelację ws. parku Kolejowego (znak pisma: OR-
03.0003.61.2024) pojawiała się informacja o planowanym wedle umowy zakończeniu 
robót budowlanych na 30 czerwca 2024 r. Termin ten nie został dotrzymany, jak 
również mieszkańcy zwracają uwagę na dodatkowe kwestie, dlatego będę wdzięczny 
za odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Jaki jest nowy termin zakończenia inwestycji na odcinku od ul. Kopernika do 
wiaduktu przy ul. Grzegórzeckiej? 

2. Czy są zagwarantowane środki finansowe na ten cel? 
3. Czy cały teren przewidzianej inwestycji jest już we władaniu Zarządu Zieleni 

Miejskiej? Mam tu na uwadze m.in. nieruchomości zlokalizowane na rogu  
ul. Morsztynowskiej i ul. Zyblikiewicza, które są kluczowe w kontekście budowy 
zaprojektowanej ścieżki rowerowej? Czy jest rozważana zmiana projektu, a co za 
tym idzie pozwolenia na budowę? 

4. Czy urząd dysponuje już wszystkimi decyzjami, w tym konserwatorskimi 
dotyczącymi rozbiórki zabudowań (kiosk) znajdujących się u wylotu  
ul. Morsztynowskiej przy wiadukcie? 

5. Kiedy należy się spodziewać uporządkowania przestrzeni pod stacją PKP 
Kraków Grzegórzki, która obecnie pełni funkcję dzikiego parkingu? Czy teren ten 
jest już we władaniu Gminy Miejskiej Kraków? 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


